

Verlag districtsoverleg Midden d.d. 15 mei 2024 in Leusden (De Hakhorst)

Aanwezig:

Van de verenigingen (10): Almere, Boulamis, Cercle de Pétanque, De Gooiers, De Hakhorst, HKB '84, Maboul, De Nijeboulers, PVN, Randenbroek.

Van het districtsteam: Guillaume Spiering (GS) en Jac Verheul (JV, tevens notulist).

Van de bondsraad: Lieke Vogels (LV), Peter van Wermeskerken (PvW).

Afwezig met kennisgeving:

Van de verenigingen (4): Les Cailloux, Les Sabots, Les Taxateurs, De Teerling.

Van het districtsteam: Angelique Wilderbeek.

Van de bondsraad: Herman de Roo.

Afwezig zonder kennisgeving:

Van de verenigingen (11): Abcoude, Amicale de Pétanque, Petanque Barneveld, DOSC, De Gemshoorn, Kampong, Kets Up, Lelystad, Mazijk de Pétanque, Succès Sans Soif, Les Trois Etoiles.

1. Opening

Om 19:30 uur opent GS de vergadering.

2. Vaststelling van het verslag van het districtsoverleg d.d. 1 november 2023

Er zijn geen op- of aanmerkingen.

3. Vaststelling van de agenda

Er zijn geen wijzigingen.

4. Mededelingen

Ter informatie meldt GS dat in de onlangs op de website van Midden aangemaakte rubriek Kennisbank een artikel is verschenen hoe om te gaan met het op tijd spelen. Hier zijn geen vragen of opmerkingen over.



5. Vaststelling van de wedstrijdkalender van het winterseizoen 2024-2025

Na wat kleine aanpassingen wordt de kalender vastgesteld die eind deze week online wordt gezet. Er wordt een vraag gesteld over de status van OnTip. Het blijkt in de praktijk dat daar regelmatig nieuwe toernooien op worden gemeld die mogelijk niet zijn aangemeld bij het district. Daar lijkt bovendien niet tegen te worden opgetreden.

GS zegt hierop dat alle aanvragen via het district moeten lopen en zal aan de NJBB vragen om dit nogmaals landelijk onder de aandacht te brengen.

6. Terugblik op de Ledenbijeenkomst NJBB voorjaar 2024

Er wordt een opmerking gemaakt over de z.g. grijze verenigingen. Naar de mening van de vragensteller meldde de bondsvoorzitter te weinig over de aanpak hoe grijze verenigingen worden benaderd om hen over te halen zich aan te sluiten bij de NJBB. Wat kan de NJBB hen bieden wat zij zelf niet hebben? En wat is het belang van de NJBB daarbij, buiten een financieel voordeel?

7. Terugblik op het Districtskampioenschap Tête-à-tête 2024

Er worden vragen gesteld over het aantal te spelen ronden, moet dat vier of vijf zijn?

PvW geeft een korte toelichting hoe e.e.a. is verlopen tijdens de laatstgehouden bondsraadvergadering waar over dit onderwerp is gesproken maar geen eenduidigheid was. Er wordt ook gevraagd op welke wijze het mogelijk is om op bondsniveau een discussie over het Zwitserse systeem en de juiste toepassing daarvan op gang te brengen. GS wijst in dat verband op de mogelijkheid om een bondsraadslid te benaderen (via <https://njbb.nl/bondsraad/>) en misschien is het ook de overweging waard om binnen het district een werkgroep hierover op te zetten.



8. Van afdeling naar district

De huidige indeling in districten ter vervanging van de eerdere afdelingen met alle andere aanpassingen van dien bestaat sinds 1 januari 2017. Zoals het komen te vervallen van de rechtspersoonlijkheid van de afdelingen, waardoor die financieel volledig onderdeel en afhankelijk zijn geworden van de NJBB. GS geeft alvast een voorschot door te melden dat deze nieuwe financiële situatie geen problemen heeft opgeleverd. Het is wel zo gemakkelijk.

De vraag aan de clubs is verder hoe die aanpassingen zijn ontvangen en of ze wel alle gewenst zijn? Denk daarbij onder meer aan de afschaffing van de afdelingsbesturen en de afdelingsvergaderingen. In het huidige districtsoverleg hebben de verenigingen formeel geen bevoegdheden meer zoals voorheen in de afdelingsvergaderingen. De districtsteams worden aangesteld door de bondsdirecteur en vallen ook rechtstreeks onder deze laatste.

Na een korte discussie blijkt dat de aanwezige verenigingen er goed mee kunnen leven en geen behoefte hebben aan verandering.

9. Rondvraag

Er is behoefte aan promotiemateriaal dat verenigingen kunnen gebruiken voor het werven van nieuwe leden. Dat was toegezegd op de laatstgehouden Ledenbijeenkomst. Volgens GS komt dit eraan.

Gevraagd wordt wanneer de bondscontributie voor 2025 wordt vastgesteld. Antwoord: in de komende bondsraadvergadering van juni/juli.

Is er al duidelijkheid over de nieuwe opleidingen voor scheidsrechters? GS laat weten dat er momenteel een gebrek is aan opleiders. Hetzelfde geldt voor de opleidingen voor wedstrijdleiders.

Om die reden is het voorlopig verstandig om elkaar zoveel mogelijk te helpen en desnoods ook de NJBB-handleiding voor wedstrijdssystemen te raadplegen (online op de websites van NLPetanque en District Midden). In geval van nood kan contact worden opgenomen met de districtscoördinator voor het vinden van een oplossing.

GS wijst er verder ook op dat de kosten voor een opleiding in sommige gemeenten worden gesubsidieerd. Gesuggereerd wordt of dit laatste misschien ook niet via de bond zou kunnen verlopen.

LV bedankt de aanwezigen voor haar verkiezing als bondsraadslid en is voor alle onderwerpen benaderbaar via haar e-mailadres (zie boven).

GS laat weten dat er jaarlijks een overleg plaatsvindt tussen de districtscoördinatoren en de bondsdirecteur en het bondsbureau. Ook daar worden veel zaken besproken die van belang zijn.

Op verzoek van LV volgt ter afsluiting nog een kennismakingsrondje.

10. Sluiting

Met de toezegging aan allen voor een rondje aan de bar besluit GS rond 21.00 uur het overleg.